
Vandaag is online op ED.nl een artikel te lezen met de titel “ Lumens: positieve start in Gemert-Bakel, 
ondanks beperkingen’. In dit artikel is te lezen dat Lumens erkent dat zij zich zorgen maken over het 
aantal vrijwilligers.  Het artikel brengt een vrij positief verhaal over de start van hun werkzaamheden 
terwijl wij onze vraagtekens hierbij hebben.
Wij hebben namelijk vernomen dat alle aangemelde vrijwilligers pas gisteren een email hebben 
ontvangen met daarin de vraag om hun contactgegegevens te delen met de maatschappelijk werker 
zodat zij (telefonisch) contact met hen op kan nemen.

Vraag: 

1.  Klopt het dat er door Lumens pas op 13 januari contact is gelegd met de aangemelde 
vrijwilligers? En zo ja, waarom is dit pas op 13 januari gebeurd?

2. Wat zijn de gevolgen voor onze inwoners nu blijkt dat Lumens nog geen contact heeft gehad 
met de vrijwilligers? 

3. Wat wil de wethouder, samen met Lumens, doen om te zorgen dat er meer (nieuwe) 
aanmeldingen komen voor vrijwilligerswerk?


